
ПРОТОКОЛ № 2

чергового засідання Громадської ради при Державній службі 
України з питань безпечності харчових продуктів та 

захисту споживачів

іч. Київ 4 грудня 2020р.

Час проведення: з 11:00 по 12:00

Місце проведення: організовано дистанційно на платформі 2 0 0 М

Присутні: члени Громадської ради при Державній службі України з питань 
безпечності харчових продуктів та захисту споживачів (далі -  Громадська рада), 
взяли участь у засіданні -  загалом 28 членів Громадської ради, 1 кандидат до 
складу Громадської ради та 1 запрошений представник інституту громадянського 
суспільства

Головуючий на засіданні Громадської ради -  Башинський В.В.

Секретар на засіданні Громадської ради -  Коробко ЯЛ.

Враховуючи наявність кворуму, головуючий запропонував відкрити чергове 
засідання Громадської ради від 4 грудня 2020 року.

ВИРІШИЛИ: Чергове засідання Громадської ради від 4 грудня 2020 року 
вважати відкритим. Проект порядку денного, наданого для ознайомлення взяти 
за основу.

ГОЛОСУВАЛИ:

«за» - 28 «проти»- 0 «утрималося» - 0

Надійшла пропозиція від кандидата до складу Громадської ради Даркова В.М., 
який запропонував у різному розглянути питання про результати розгляду 
експертних пропозицій наданих попереднім складом Громадської ради до 
Держпродспоживслужби.

Також надійшла пропозиція від члена Громадської ради Присяжнюка І.В., 
розгляд проекту звернення Громадської ради до Держпродспоживслужби, щодо
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залучення у роботі комітету безпечності харчових продуктів та ветеринарії 
працівників відповідних підрозділів Центрального Апарату 
Держпродспоживслужби.

Голова Громадської ради Башинський В.В. запропонував внести зміни до 
порядку денного та ухвалити його.

ГОЛОСУВАЛИ:

«за» - 28 «проти»- 0 «утрималося» - 0

ПОРЯДОК ДЕННИЙ ЗАСІДАННЯ

1. Затвердження особового складу постійно діючих робочих органів 
Громадської ради (комітетів).

Доповідач: С екрет ар Г ром адсько ї р а д и  К оробко Я.І.
Співдоповідач: Г олова  гр о м а д сько ї р а д и  Б аш инський  В.В.
2. Щодо надання пропозицій Громадською радою до Орієнтовного плану 
Держпродспоживслужби щодо проведення консультацій з громадськістю на 2021 
рік. Пропозиції Комітетів.

Доповідач: Б аш инський  В. В.
Г олови  ком іт ет ів
3. Щодо Плану роботи Громадської ради на 2021 рік. Обговорення, терміни 
подання пропозицій.

Доповідач: Б аш инський  В.В.

4. Запит «Про маркування рибних консервних харчових продуктів».

Доповідач: М иронова  В.В. голова  К ом іт ет у з пит ань захист у прав спож ивачів  
Г р о м а д сько ї ради.

5. Різне

- питання про результати розгляду експертних пропозицій наданих 
попереднім складом Громадської ради до Держпродспоживслужби;

- розгляд проекту звернення Громадської ради до Держпродспоживслужби, 
щодо залучення у роботі комітету безпечності харчових продуктів та
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ветеринарії працівників відповідних підрозділів Центрального Апарату 
Держпродспоживслужби

6. Про дату, час та місце проведення наступного засідання Громадської ради.

ГОЛОСУВАЛИ:

«за» - 2 8
ВИРІШИЛИ: Ухвалити

«проти» - 0 «утрималося» - 0
порядок денний і перейти до розгляду.

ОБГОВОРЕННЯ ПИТАНЬ ПОРЯДКУ ДЕННОГО

1. Затвердження особового складу постійно діючих робочих органів 
Громадської ради (комітетів).
СЛУХАЛИ: Башинського В.В., який надав слово секретарю Громадської ради. 
СЛУХАЛИ: Седика В.М., який доповів що відбулося перше засідання комітету 
фітосанітарної безпеки, було обрано головою Седика В.М., секретарем 
Григоренко С.В.
СЛУХАЛИ: Коробко Я.І., яка проінформувала присутніх про склад постійно 
діючих робочих органів Громадської ради (комітети).
СЛУХАЛИ: слухали Присяжнюка І.В., який розказав, що в них відбулося перше 
засідання комітету безпечності харчових продуктів і ветеринарії. Головою було 
обрано Троцького М.С., також обрали 2 заступників: з питань ветеринарії - 
Присяжнюка І.В. та з питань безпечності харчових продуктів - Миронову В.В., 
секретарем було обрано Потапову Т.М.
СЛУХАЛИ: члена Громадської ради Миронову В.В., яка доповіла про те, що 
відбулося перше засідання Комітету з питань захисту прав споживачів. Головою 
було обрано Миронову В.В., а заступником (секретарем) - Куликову О.О.
ГОЛОСУВАЛИ:
«за» - 28 «проти » - О «утрималося» - О

ВИРІШИЛИ: затвердити персональний склад постійно діючих робочих органів 
Громадської ради (комітетів) (Додаток 1).

2. Щодо надання пропозицій Громадською радою до Орієнтовного плану 
Держпродспоживслужби щодо проведення консультацій з громадськістю на 
2021 рік. Пропозиції Комітетів.
СЛУХАЛИ: Башинського В.В., який доручив секретарю ознайомити членів 
Громадської ради з Орієнтовним планом роботи Держпродспоживслужби на 
2020 рік, а головам комітетів надати свої пропозиції не пізніше ніж за тиждень.
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ГОЛОСУВАЛИ:

«за» - 28 «проти» - 0 «утрималося» - 0

ВИРІШИЛИ: доручити головам постійно діючих робочих органів (комітетів) 
провести додаткові консультації та надати пропозиції до Орієнтовного плану на 
2021 рік до 9 грудня 2020 року.

3. Щодо Плану роботи Громадської ради на 2021 рік. Обговорення, терміни 
подання пропозицій.
СЛУХАЛИ: Присяжнюка І.В., який доповів про те, що комітет безпечності 
харчових продуктів та ветеринарії не має пропозицій до Орієнтовного плану 
роботи.
ГОЛОСУВАЛИ:
«за» - 28 «проти» - 0 «утрималося» - 0

ВИРІШИЛИ: головам комітетів протягом 2 тижнів напрацювати пропозиції та 
передати секретарю для створення Річного Плану роботи Громадської ради на 
2021 рік.

4. Запит «Про маркування рибних консервних харчових продуктів».

СЛУХАЛИ: Миронову В.В., яка запропонувала звернутися до
Держпродспоживслужби для надання роз’яснень про маркування рибних 
продуктів та консервів.

ГОЛОСУВАЛИ:
«за» - 28 «проти» - 0 «утрималося» - 0

ВИРІШИЛИ: направити звернення до Держпродспоживслужби та отримати 
роз’яснення з вищезазначених питань.

5. Різне

СЛУХАЛИ: Даркова В.М., який розповів що попереднім складом Громадської 
ради були надані експертні пропозиції. Наразі Держпродспоживслужба 
опрацьовує їх на підставі постанови Кабінету Міністрів України від 5.11.2008 
року № 976 «Порядок сприяння проведенню громадської експертизи діяльності
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органів виконавчої влади». Експертні пропозиції були розміщенні на офіційному 
вебпораталі.
СЛУХАЛИ: Миронову В.В., яка повідомила, що наказ Держпродспоживслужби 
знаходиться на погодженні голови Держпродспоживслужби.

ГОЛОСУВАЛИ:
«за» - 28 «проти» - 0 | «утрималося» - 0

ВИРІШИЛИ: в усному порядку звернутися до голови Держпродспоживслужби 
за роз'ясненнями щодо результатів розгляду експертних пропозицій, і у випадку 
бездіяльності протягом 5 робочих днів підготувати лист про порушення термінів.

СЛУХАЛИ: Присяжнюка І.В., який запропонував написати лист щодо
визначення відповідальних осіб у профільних департаментах та управліннях 
щодо постійної співпраці з робочими органами (комітетами) Громадської ради.

ГОЛОСУВАЛИ:

«за» - 28 «проти»- 0 «утрималося» - 0
ВИРІШИЛИ: голові та секретарю протягом 2 робочих днів підготувати проект 
листа, узгодити з Громадською радою та підписати звернення щодо визначення 
відповідальних осіб у профільних департаментах та управліннях щодо постійної 
співпраці з робочими органами (комітетами) Громадської ради.

6. Про наступне засідання Громадської ради.

СЛУХАЛИ: голову Громадської ради Башинського В.В., який запропонував 
провести наступне засідання Громадської ради не пізніше 11 лютого 2021 року 
об 11:00 на платформі 200М .
ГОЛОСУВАЛИ:

«за» - 28 «проти»- 0 «утрималося» - 0

ВИРІШИЛИ: провести наступне засідання Громадської ради не пізніше 
11 лютого 2021 року об 11:00 на платформі 200М .
ГОЛОСУВАЛИ:

«за» - 28 «проти» - 0 «утрималося» - 0

Головуючий оголосив чергове засідання Громадської ради 
від 4 грудня 2020 року закритим.



Головуючий

Секретар


